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1) Návrh usnesení pro RM: 

Rada města Kutná Hora 

I.  b e r e   n a   v ě d o m í 

zápis z jednání Komise pro rozvoj informačních technologií dne 24.3.2015. 

2) program jednání komise včetně krátkého komentáře: 

1. Systém E-Zak 
Komise přivítala pana ing. Josefa Bártu z ORÚP MÚ, jenž následně podrobně informoval o 

požadavcích úřadu na elektronizaci zadávání veřejných zakázek, jak bylo už v minulosti 

podpořeno i RM. Na základě provedeného zkoumání požadavkům úřadu nejlépe vyhovuje 

systém E-Zak, je však relativně finančně náročný na pořízení i provoz. Zatím není schválen 

nový zákon, který zavede elektronizaci zakázek, ČR má ale povinnost ho podle nařízení EU 

implementovat do dubna 2016, takže v příštím roce se město elektronizaci nevyhne. Stát 

vyvíjel Národní elektronický nástroj, jenž měl požadovanou funkcionalitu zajistit (pro obce 

zdarma), vývoj byl však novou ministryní na podzim zastaven. Po prezentaci informací 

odpovídal ing. Bárta na otázky členů komise. Pořídit systém již nyní, nemá v komisi 

většinovou podporu, zejména vzhledem k ekonomické náročnosti a nejasné situaci ohledně 

legislativy a vývoje NEN. Komise se proto usnesla, že by bylo vhodné připravit samostatnou 

rozpočtovou položku pro pořízení systému na rok 2016, s tím, že by se o samotném pořízení 

rozhodlo v roce 2016 podle aktuální situace. 

2. Nový web města 
Komise se společně s ing. Bártou zabývala důležitými záležitostmi ohledně zadávacích 

podmínek veřejné zakázky na implementaci nového webu města. Schválila pak následující 

doporučení: 

- smlouva bude součástí zadání (uchazeči budou vázáni jejím zněním), 

- kvalifikační kritéria budou stanovena napevno, rozhodovat o vítězi bude cena, 

- splnění kvalifikačních kritérií uchazeči doloží čestným prohlášením, vítěz bude vyzván k 

předložení dokladů o kvalifikaci, 

- pro zakázku bude jmenována pětičlenná hodnotící komise, 

- cena bude stanovena položkově (pro jednotlivé části implementace, pro podporu provozu) 

- doba plnění bude 4 roky, 

- podle předpokládané hodnoty je zakázka malého rozsahu, bude zadána výzvou + zveřejněním 

- licenčně je třeba stanovit požadavky tak, aby město nebylo do budoucna vázáno na 

dodavatele a současně nebyl zbytečně předem omezen okruh uchazečů (Lukáš Jelínek připraví 



pro zadání vhodnou definici těchto požadavků). 

Komise doporučuje přistupovat k přípravě podmínek uvážlivě, s důrazem spíše na kvalitu než 

dřívější termín dokončení. 

Členové dosud neobdrželi finální verzi technické specifikace připravené Přemyslem Urbanem 

(na schůzi nepřítomným), proto se jí nemohli nyní zabývat. Ladislav Čermák přislíbil, že 

dokument neprodleně přepošle, jelikož už ho má k dispozici. K obsahu by se chtěla vyjádřit i 

kulturní komise, která požádala o společnou schůzi obou komisí (bude projednáno vzápětí). 

3. Konsolidace ICT 
Ladislav Čermák komisi průběžně informuje e-mailem o všech událostech týkajících se 

projektu konsolidace ICT financovaného z dotace IOP. Nyní informoval o záležitostech 

povinné publicity podle podmínek dotace – proběhla diskuse ohledně vhodného materiálu a 

provedení. Ty budou finálně zvoleny podle finanční náročnosti, čeká se na cenové nabídky na 

základě rozeslaných poptávek. 

4. Společná schůze s kulturní komisí RM 
Na komisi pro IT se obrátil Tomáš Morawski, předseda kulturní komise RM, s žádostí o 

uspořádání společné schůze obou komisí, které by se mohla zúčastnila část členů každé 

komise. Prostřednictvím e-mailové konference se členové komise shodli na tom, že z 

nabízených termínů nejlépe vyhovuje 8.4., ovšem v čase od 19 hodin. Lukáš Jelínek o tom pak 

informoval Tomáše Morawského, který za KK termín předběžně odsouhlasil. Do dnešního dne 

nebyly ze strany kulturní komise žádné námitky proti termínu, členové komise pro IT ho tedy 

vzali na vědomí. 

5. Různé 
Komise se krátce věnovala záležitosti pořízení ICT do Dačického domu a doporučila, aby se 

zakázka na ICT zadávala samostatně, nikoli pohromadě s mobiliářem (možnost dosažení 

výhodnější ceny). Věc je na samém počátku, podrobněji se bude řešit později. 

 

3) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM: 

Komise doporučuje připravit do návrhu rozpočtu města pro rok 2016 samostatnou rozpočtovou 

položku na pořízení systému na elektronické zadávání zakázek. 

4) Reakce rady města: 
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